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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 5. marts. 2025 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Mille Thygesen, Michele, Dean L.V. Larsen, 

Louise M. Jensen, Mia L. A. Jensen 

MEDARB.REP.: Ann Endrup, Michael Hørlyk  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formændinder: Lærke og Emma 

FRAVÆRENDE: Ann, Michele 

 17.00-17.30 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet 

Der har været deltagelse i dialogmøde med det politiske udvalg, hvor der var fokus på mental 

sundhed og trivsel. 

Eleverne ønsker: 

- Flere små pauser i timerne, grundet meget undervisning bag skærm. 

Der opleves generelt for meget undervisning bag skærm, som dræner energien. 

- Frugtordning på skolerne 

- Bedre indeklima. Der opleves dårligt indeklima (for koldt eller for varmt), så 

eleverne bliver utilpasse, hvilket påvirker koncentrationen. (Hvidebækskolen har 

fået påbud grundet dårligt indeklima) 

- Head Space ud på skolerne en dag om ugen, så man har en at tale med, som ikke 

fast på skolen. (der er truffet beslutning om ordning på udskolingsskolerne) 

- Færre lærerskifte i løbet af dagen 

- Klassens time tilbage (dette ligger i kvalitetsprogrammet) 

- Redskaber til elever der er udfordret i matematik. 

- Turbolæring ned til 7.klasse. 

- Mere og bedre differentieret undervisning, så alle elever mødes hvor de er – 

nærmeste udviklingszone 

- Færre fagdage – ved fagdage skal der være et skarpere fokus (hos udskolingen tid 

til fordybelse i noget af det der er svært) 

 

Næste elevrådsmøde ligger primo april. Til mødet vil der blive inviteret ”føl” fra   4.klasse, så 

de får en fornemmelse af hvad det vil sige at være i elevrådet. 

17.30–17.30 Beslutningspunkter 
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17.30-18.00 Orienteringspunkter 

● Nyt fra: 

Formand, Ledelse, Storteam, Øvrige medlemmer 

Der afholdes statusmøde vedr. flytning af Kathøj. Ombygningen forventes fortsat at kunne 

starte til tiden i aug.2025. 

Der er opmærksomhed omkring lyset ved fodgængoverfeltet, der reguleres uhensigtsmæssigt. 

Formanden er på sagen. 

Der arbejdes på den kommende faguge og følgende byfest (skolefest) 

Ledelsen er gået i gang med planlægningen af kommende skoleår, samt nye tiltag og 

initiativer ifm. kvalitetsprogrammet 

Ledelsen er ved at gøre klar til sommerens prøver og deltager i censorclearing i kommende 

uge. Der vil ligesom sidste år ikke være fuld ”læseferie”, men en blanding af læseferie og 

skolefremmøde. 

Der afholdes infomøde omkring den kommende juniormesterlærerordning på Svebølle skole 

d.13.marts. Der er sendt info ud på aula til alle i udskolingen. Vi forventer at have ml.4-10 

elever der vælger ordningen. 

● Kort status på regnskab/budget 

Skolen har fortsat en sund økonomi. Aktuelt afventes overførslen fra sidste år- ca. 2.mio - 

samt puljetildeling. 

Formanden forslår at regnskab/budget kun kommer på dagsordenen hvert kvartal til halveår. 

● Kvalitetssamtaler 

Skoleleder, formand og medarbejderrepræsentant har været til kvalitetssamtale hos 

direktøren sammen med Rørby skole. Formanden fortæller, at det var en god oplevelse. Noget 

af det der fyldte meget, var elevfraværet på skolerne. Datapakkerne som var en del af 

samtalen, sendes ud til bestyrelsen.  

Der ønskes med udgangspunkt i samtalen at genetablere samarbejdet med Rørby skole, der 

er fødeskole til Hvidebækskolen.  

● Bestyrelses-seminar 

Christian (Formanden) og Mia har været på bestyrelsesseminar på Kragerup Gods, hvor der 

blev arbejdet med de kommende kvalitetssamtaler. Der blev på seminaret aftalt, at der skulle 

etableres netværk på tværs af skolebestyrelsesmedlemmerne, som lokalafdeling af skole og 

forældre. 

Der blev også drøftet netværk på tværs af skolebestyrelsen på Rørby skole og 

Hvidebækskolen. 
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18.00-19.00 Debatpunkter 

● Skolefest 13. marts kl.17.00-20.00 

Ledelsen har et ønske om at skolebestyrelsen er aktive ifm. skolefesten. Ledelsen foreslår at 

skolebestyrelsen, står for en kaffe/sodavand/kagebod som lægges i forældre/spise området. 

(gymnastiksalen). Medlemmerne opfordres til at have et ”skb-badge” på. Bestyrelsen vil gerne 

stå for bod. Ledelsen sender rammen til bestyrelsen, samt står for indkøb af kaffe og 

sodavand. Bestyrelsen laver skriv, som skal sendes til alle forældre, hvor der spørges til hjælp 

med kage. 

● Opfølgning på punkter fra elevrådet  

Legepatruljen har tidligere udtalt at de ønsker sig nyt tøj. Ledelsen undersøger, om der er 

behov for nye veste eller andet til legepatruljen.  

● Indmeldte elever 0. klasse 

Oversigten blev gennemgået. Der ses generelt faldende elevtal og små optag på skolerne. 

Aktuelt forventes der at starte ml.15-17 elever i kommende 0.klasse. 

Der er lavet en god plan for brobygning med børnehaverne, samt åbent hus for de kommende 

0.klasseselever, hvor både skoleleder, koordinator, 0.klasselærerinde, institutionsledere og 

områdeleder har været inde over. 

Skolebestyrelsen anerkender optaget.  

● Gennemgang af mobil-politik 

Skolebestyrelsen ønsker at fastholde nuværende princip, men med en opmærksomhed på 

brugen af devices/skærmbrug, som ønskes begrænset af både af elever og forældre.  

Princippet sættes på som beslutningspunkt til godkendelse på næste møde. 

Alle ordinære møder er fra kl.17.00-19.00 

Mødedatoer:  23/4-25 - 21/5-25 - 18/6-25 

  


